
Dotyczy: zwiększenia kompetencji dzielnic

Szanowny Panie Prezydencie,

 

Jak zapewniał zarówno Pan, jak i Prezydent Mazur, chcą Panowie zwiększyć kompetencje

Rad Dzielnic. Po wakacjach planowana była publikacja projektu “Konstytucja dla dzielnic”.

Chciałabym zapytać co dzieje się z tym dokumentem i na jakim etapie obecnie są

prace nad zwiększeniem kompetencji Rad Dzielnic?

1.

Czy będziemy mogli liczyć na zwiększenie prestiżu tych jednostek i czy planowana jest

ogólnomiejska kampania, która pozwoli zainteresować mieszkańców wyborami do Rad

Dzielnic i zwiększyć frekwencję?

2.

Rada Miasta Krakowa 31-004 Kraków pl. Wszystkich Świętych 3-4

eliza.dydynska-czesak@rmk.krakow.pl

Szanowny Pan

Aleksander Miszalski

Prezydent Miasta Krakowa

19.02.2025, Kraków

Eliza Dydyńska-Czesak

Radna Miasta Krakowa

Interpelacja

Z wyrazami szacunku,

Eliza Dydyńska-Czesak

Radna Miasta Krakowa


